
Krzysztof Kowalski

Radny Rady Miasta Wloclawka

Wloclawek 12.06.2023 r.

1 2. 06.

Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prerydencie,

W imieniu mieszkafic6w ulicy Falbanka na wloclawskim ,,Poludniu" ponownie

Trraca;rrt sig z proSb4 o zabezpieczenie Srodk6w w bud2ecie miasta Wloclawka na

kompleksowe wykonanie nawierzchni ulicy Falbanka wraz z pelnq infrastruktur4 (chodnik,

kanalizacja deszczowa)

Mieszkaricy bezskutecznie juZ od 2004 roku apeluj4 i prosz4 o wykonanie remontu tej

drogi. Bardzo sluszrrie twierdzq, 2e mieszkajq praktycznie prz,'polnej drodze, gdzie po

desznn zbieruj4 sig ogromne kaluZe wody, a przejeidi'ai4ce samochody ochlapuj4 elewacje

budynk6w. W lecie, z kolei, sypkie podloZe drogi unosi sig w powietrze i tworza tumany

kurzu, tak ze nie moina nawet przej66. Zim4 maj4 lodowisko, wiosn4 po zimie bmq w blocie

(brak kanalizacji deszcmwej). W okresie lata droga ucz4szoz;ara jest przez wielu

spacerowicz6w, mieszkaric6w os. Potudnia . coraz wigksry ruch samochodowy powoduje, ie

droga z roku na rok ulega poglgbiaj4cej sig degradacji i coraz wigkszemu zniszczeniu'

Bardzo proszg o zabezpieczente Srodk6w na remont w/w nawierzchni.
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